
obecni 14

wszyscy 14

procent 100,00 %

Kworum zostało osiągnięte

 

PROTOKÓŁ

Sesja II/2018 z dnia 12 grudnia 2018 roku z dnia 12 grudnia
2018 r.

LISTA OBECNOŚCI

lp nazwisko imie status podpis

1 Badziński Ryszard obecny  

2 Dominiak Mirosław obecny  

3 Dubieńska Anna obecna  

4 Górska Marzena obecna  

5 Kuszewski Mariusz obecny  

6 Matuszak Marta obecna  

7 Pacek Wioletta obecna  

8 Pieńkowska Maria obecna  

9 Serówka Iwona obecna  

10 Steckiewicz Witold obecny  

11 Szwajca Dawid obecny  

12 Wardziński Henryk obecny  

13 Wąsik Krystyna obecna  

14 Żarczyński Jarosław obecny  

PORZĄDEK OBRAD

1 Otwarcie obrad
Posiedzenie sesji odbyło się w Gminnym Domu Kultury w Sośnie. Obrady trwały w godzinach 10.00 -
13.45. W sesji uczestniczyło 14 radnych.
Ponadto udział wzięli:
- Wójt Gminy Sośno – Leszek Stroiński; 
- Sekretarz Gminy Sośno – Piotr Dobrzański; 
- Skarbnik Gminy Sośno – Elżbieta Romot.
W części spotkania uczestniczyli również zaproszeni goście:
- Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej w Sośnie – Marcin Grubicki;
- Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Sępólnie Krajeńskim – Marcin Żychski.



Przewodnicząca Rady Gminy Sośno – Krystyna Wąsik otworzyła i przewodniczyła obradom sesji.
Powitała wójta gminy – Leszka Stroińskiego, sekretarza gminy – Piotra Dobrzańskiego, skarbnik
gminy – Elżbietę Romot, radnych, sołtysów, media oraz wszystkich zaproszonych gości. 

2 Stwierdzenie quorum
Na podstawie listy obecności Przewodnicząca Rady Gminy Sośno – Krystyna Wąsik poinformowała,
że na ustawowy stan rady tj. 15 radnych – obecnych jest 14 radnych i tym samym stwierdziła
prawomocność obrad.

3 Wybór sekretarza obrad Marzena Górska
Wybranym sekretarzem obrad sesji została radna – pani Marzena Górska.

4 Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji
Przewodnicząca Rady Gminy Sośno – pani Krystyna Wąsik, poinformowała radnych, że każdy miał
możliwość zapoznania się ze sporządzonym i podpisanym protokołem inauguracyjnej sesji, który
zgodnie z Regulaminem Rady Gminy Sośno znajdował się w biurze obsługi rady oraz opublikowany
został w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy Sośno. 
Do protokołu z inauguracyjnej sesji nie wniesiono żadnych uwag i tym samym został jednogłośnie
przyjęty przez radę gminy.

głosowanie Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 12 grudnia 2018 r. czas 10:23 - 10:24 typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilosc procent status ilosc procent

ZA 14 100 % uprawnionych 14  

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 100 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imie głos

1 Badziński Ryszard ZA

2 Dominiak Mirosław ZA

3 Dubieńska Anna ZA

4 Górska Marzena ZA

5 Kuszewski Mariusz ZA

6 Matuszak Marta ZA

7 Pacek Wioletta ZA

8 Pieńkowska Maria ZA

9 Serówka Iwona ZA

10 Steckiewicz Witold ZA

11 Szwajca Dawid ZA

12 Wardziński Henryk ZA

13 Wąsik Krystyna ZA

14 Żarczyński Jarosław ZA



5 Informacje z pracy komisji stałych w okresie między sesjami; informacja o
działaniach wójta gminy

Przewodnicząca rady gminy poprosiła przewodniczących komisji oraz Wójta Gminy Sośno o
przedstawienie informacji z pracy między sesjami.
W związku z powyższym informacje z pracy w okresie między sesjami złożyli kolejno:
– Przewodnicząca Komisji Finansów, Planowania Budżetu i Spraw Socjalnych – radna Marta
Matuszak;
– Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – radna Maria Pieńkowska;
– Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Bezpieczeństwa i Ochrony Przeciwpożarowej – radny Witold
Steckiewicz;
– Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Mirosław Dominiak. 
Przewodnicząca zapytała, czy radni mają jakieś pytania do przedłożonych informacji. 
Zebrani nie wnieśli uwag odnoszących się do przedstawionych tematów, poruszonych wcześniej
podczas posiedzeń komisji.
W dalszej części wójt gminy – pan Leszek Stroiński przedstawił zgromadzonym, zestawienie
podjętych działań w okresie międzysesyjnym od dnia 17 października 2018 roku do dnia 12 grudnia
2018 roku oraz sposób załatwienia interpelacji i wniosków zgłoszonych przez radnych. 
Dodatkowo poinformował wszystkich obecnych na sesji, iż w związku ze złożonym wnioskiem do
Inspekcji Ochrony Środowiska Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska w Bydgoszczy
przez sołtysa z Sitna, udzielona została odpowiedź odnośnie określenia rzeczywistego oddziaływania
nowo pobudowanych stacji bazowych telefonii komórkowej zlokalizowanych na terenie gminy Sośno. 
Z pisma jednoznacznie wynika, iż w toku przeprowadzonych badań nie stwierdzono przekroczeń
wartości dopuszczalnych emitowanego promieniowania elektromagnetycznego. 
Następnie wójt gminy odniósł się do pytania radnego Mariusza Kuszewskiego, który poruszając temat
podpisanych aktów notarialnych w sołectwie Dziedno i Wielowicz, dopytywał się, w jakiej cenie oraz w
jakiej wielkości zostały sprzedane grunty. 

6 Zgłaszanie interpelacji i zapytań przez radnych
Radni zanim zaczęli zgłaszać interpelacje, przewodnicząca rady gminy poinformowała, iż interpelacje
oraz zapytania należy zgłaszać na piśmie. Dodała, że odpowiedź powinna być udzielona w ciągu 14
dni. Radni mogą składać interpelacje i zapytania na sesji, jak również w okresie między sesjami.
Przypomniała pojęcie interpelacji i zapytania. 
Następnie Dawid Szwajca, w imieniu mieszkańców Jaszkowa zgłosił interpelację w sprawie
zamontowania lamp ulicznych w celu poprawy bezpieczeństwa. 

7 Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone podczas obrad
Odpowiadając na zgłoszoną interpelację przez radnego – Dawida Szwajca, pan Leszek Stroiński –
Wójt Gminy Sośno, poinformował, iż dokonane zostanie rozeznanie, czy zasadne jest umieszczenie
punktów świetlnych we wskazanych miejscach w przedstawionej interpelacji. Podkreślił jednocześnie,
że należy zwrócić uwagę na to, iż wszelkie koszty związane z wykonaniem zadania ponosi gmina.

8 Informacja o sytuacji finansowej gminy Sośno
Wójt przedstawiając informację o sytuacji finansowej i majątkowej gminy Sośno wskazał czynniki
stanowiące dochód gminy, informując, jaką kwotą w deficycie zamyka się budżet. 
Wspomniał także o wysokości planowanego zadłużenia gminy oraz przedstawił źródła, z których
planuje się osiągnąć przychody tj. z wolnych środków, przychodów z zaciągniętych pożyczek i
kredytów na rynku krajowym oraz pożyczki na wyprzedzające finansowanie zadań realizowanych z
udziałem środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej. 

9 Informacja dotycząca stanu bezrobocia na terenie gminy Sośno oraz możliwości
przeciwdziałania bezrobociu

Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Sępólnie Krajeńskim poproszony przez przewodniczącą rady,
omówił panującą sytuację na rynku pracy, wspominając, iż liczba osób bezrobotnych w ostatnich
latach jest na najniższym poziomie. Objaśnił każdy profil pomocy dla osób poszukujących pracę. W
gminie Sośno w ciągu roku bezrobocie spadło o 50 osób. Poinformował o liczbie osób
zarejestrowanych w urzędzie, które zdecydowały się podjąć pracę za granicą. Wskazał, jakie czynniki
miały wpływ na spadek bezrobocia w powiecie sępoleńskim. Wspomniał także o wydaniu zezwoleń na
podjęcie pracy cudzoziemcom oraz o planach podziału środków finansowych. 



Następnie wójt gminy, podziękował panu Arturowi Żychskiemu oraz jego współpracownikom, za
wzorową współpracę, pomiędzy Powiatowym Urzędem Pacy w Sępólnie Krajeńskim, a Urzędem
Gminy Sośno. Wójt podkreślił, że zawsze mógł liczyć na pomoc ze strony dyrektora. Wójt dodał
także, iż wsparcie finansowe udzielane Urzędowi Gminy Sośno, daje wiele możliwości w zatrudnieniu
osób chętnych do pracy. 
Wkrótce potem, pan Artur Żychski, podziękował za udział i przewodniczenie w Powiatowej Radzie
Zatrudnienia, gdyż podczas spotkań wypracowywane są propozycje wraz z akceptacją
podejmowanych działań przez Powiatowy Urzędu Pracy w Sępólnie Krajeńskim. 
W dalszej części przed przystąpieniem do analizowania kolejnego punktu porządku posiedzenia,
przewodnicząca ogłosiła 5-cio minutową przerwę.

10 Informacja o podmiotach, w których wykonywana będzie w 2019 roku kara
ograniczenia wolności i praca społecznie użyteczna na terenie gminy Sośno

Wójt gminy przedstawiając informację dotyczącą podmiotów, w których wykonywana będzie kara
ograniczenia wolności poinformował, iż osobą odpowiedzialną za organizowanie, kontrolowanie i
rozliczanie wykonywania pracy skazanych jest pani Jolanta Kak. Przedstawił radnym wykaz
podmiotów, w których wykonywana jest kara ograniczenia wolności oraz praca społecznie użyteczna.

11 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 rok

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 rok

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 12 grudnia 2018 r. czas 12:06 - 12:18 typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilosc procent status ilosc procent

ZA 14 100 % uprawnionych 14  

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 100 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imie głos

1 Badziński Ryszard ZA

2 Dominiak Mirosław ZA

3 Dubieńska Anna ZA

4 Górska Marzena ZA

5 Kuszewski Mariusz ZA

6 Matuszak Marta ZA

7 Pacek Wioletta ZA

8 Pieńkowska Maria ZA

9 Serówka Iwona ZA

10 Steckiewicz Witold ZA

11 Szwajca Dawid ZA

12 Wardziński Henryk ZA

13 Wąsik Krystyna ZA

14 Żarczyński Jarosław ZA



12 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej budżetu
gminy

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej budżetu gminy

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 12 grudnia 2018 r. czas 12:19 - 12:31 typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilosc procent status ilosc procent

ZA 14 100 % uprawnionych 14  

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 100 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imie głos

1 Badziński Ryszard ZA

2 Dominiak Mirosław ZA

3 Dubieńska Anna ZA

4 Górska Marzena ZA

5 Kuszewski Mariusz ZA

6 Matuszak Marta ZA

7 Pacek Wioletta ZA

8 Pieńkowska Maria ZA

9 Serówka Iwona ZA

10 Steckiewicz Witold ZA

11 Szwajca Dawid ZA

12 Wardziński Henryk ZA

13 Wąsik Krystyna ZA

14 Żarczyński Jarosław ZA

13 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek jednostkowych dotacji
przedmiotowych dla samorządowego zakładu budżetowego

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek jednostkowych dotacji przedmiotowych dla
samorządowego zakładu budżetowego

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 12 grudnia 2018 r. czas 12:32 - 12:34 typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilosc procent status ilosc procent

ZA 14 100 % uprawnionych 14  

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 100 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 %



Wyniki imienne

lp nazwisko imie głos

1 Badziński Ryszard ZA

2 Dominiak Mirosław ZA

3 Dubieńska Anna ZA

4 Górska Marzena ZA

5 Kuszewski Mariusz ZA

6 Matuszak Marta ZA

7 Pacek Wioletta ZA

8 Pieńkowska Maria ZA

9 Serówka Iwona ZA

10 Steckiewicz Witold ZA

11 Szwajca Dawid ZA

12 Wardziński Henryk ZA

13 Wąsik Krystyna ZA

14 Żarczyński Jarosław ZA

14 Wniosek formalny dotyczący nieczytania uzasadnień poszczególnych uchwał
Radny – Mariusz Kuszewski podczas odczytywania treści projektów uchwał na sesji, złożył wniosek
formalny o odstąpienie od czytania uzasadnień poszczególnych uchwał będących przedmiotem sesji,
tłumacząc, iż radni zostali już wcześniej zapoznani z ich treścią na posiedzeniach komisji. 
W wyniku głosowania wniosek został przyjęty przez radnych jednogłośnie.

głosowanie Wniosek formalny dotyczący nieczytania uzasadnień poszczególnych uchwał

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 12 grudnia 2018 r. czas 12:37 - 12:38 typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilosc procent status ilosc procent

ZA 13 92.86 % uprawnionych 14  

PRZECIW 1 7.14 % oddanych głosów 14 100 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imie głos

1 Badziński Ryszard ZA

2 Dominiak Mirosław ZA

3 Dubieńska Anna ZA

4 Górska Marzena ZA

5 Kuszewski Mariusz ZA

6 Matuszak Marta ZA

7 Pacek Wioletta ZA



8 Pieńkowska Maria ZA

9 Serówka Iwona ZA

10 Steckiewicz Witold ZA

11 Szwajca Dawid PRZECIW

12 Wardziński Henryk ZA

13 Wąsik Krystyna ZA

14 Żarczyński Jarosław ZA

15 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki jednostkowej dotacji przedmiotowych
na koszenie zieleni dla samorządowego zakladu budżetowego

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki jednostkowej dotacji przedmiotowych na
koszenie zieleni dla samorządowego zakladu budżetowego

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 12 grudnia 2018 r. czas 12:39 - 12:41 typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilosc procent status ilosc procent

ZA 14 100 % uprawnionych 14  

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 100 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imie głos

1 Badziński Ryszard ZA

2 Dominiak Mirosław ZA

3 Dubieńska Anna ZA

4 Górska Marzena ZA

5 Kuszewski Mariusz ZA

6 Matuszak Marta ZA

7 Pacek Wioletta ZA

8 Pieńkowska Maria ZA

9 Serówka Iwona ZA

10 Steckiewicz Witold ZA

11 Szwajca Dawid ZA

12 Wardziński Henryk ZA

13 Wąsik Krystyna ZA

14 Żarczyński Jarosław ZA

16 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu targowiska Mój Rynek w Sośnie
W związku z przedstawionym projektem uchwały, wójt gminy wyjaśnił radnym, iż dniem targowym
jest dzień – środa. Dodał, że w gestii radnych jest określenie, w jaki dzień odbywać mają się
posiedzenia sesji, aby nie kolidowały z dniem, w którym odbywa się targ.



głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu targowiska Mój Rynek w Sośnie

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 12 grudnia 2018 r. czas 12:42 - 12:45 typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilosc procent status ilosc procent

ZA 14 100 % uprawnionych 14  

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 100 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imie głos

1 Badziński Ryszard ZA

2 Dominiak Mirosław ZA

3 Dubieńska Anna ZA

4 Górska Marzena ZA

5 Kuszewski Mariusz ZA

6 Matuszak Marta ZA

7 Pacek Wioletta ZA

8 Pieńkowska Maria ZA

9 Serówka Iwona ZA

10 Steckiewicz Witold ZA

11 Szwajca Dawid ZA

12 Wardziński Henryk ZA

13 Wąsik Krystyna ZA

14 Żarczyński Jarosław ZA

17 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu regulaminu dostarczania wody i
odprowadzania ścieków w Gminie Sośno

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania
ścieków w Gminie Sośno

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 12 grudnia 2018 r. czas 12:46 - 12:48 typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilosc procent status ilosc procent

ZA 14 100 % uprawnionych 14  

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 100 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 %

Wyniki imienne



lp nazwisko imie głos

1 Badziński Ryszard ZA

2 Dominiak Mirosław ZA

3 Dubieńska Anna ZA

4 Górska Marzena ZA

5 Kuszewski Mariusz ZA

6 Matuszak Marta ZA

7 Pacek Wioletta ZA

8 Pieńkowska Maria ZA

9 Serówka Iwona ZA

10 Steckiewicz Witold ZA

11 Szwajca Dawid ZA

12 Wardziński Henryk ZA

13 Wąsik Krystyna ZA

14 Żarczyński Jarosław ZA

18 Przyjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu współpracy Gminy Sośno z
organizacjami pozarządowymi na 2019 rok

głosowanie Przyjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu współpracy Gminy Sośno z organizacjami
pozarządowymi na 2019 rok

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 12 grudnia 2018 r. czas 12:49 - 12:50 typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilosc procent status ilosc procent

ZA 14 100 % uprawnionych 14  

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 100 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imie głos

1 Badziński Ryszard ZA

2 Dominiak Mirosław ZA

3 Dubieńska Anna ZA

4 Górska Marzena ZA

5 Kuszewski Mariusz ZA

6 Matuszak Marta ZA

7 Pacek Wioletta ZA

8 Pieńkowska Maria ZA

9 Serówka Iwona ZA

10 Steckiewicz Witold ZA



11 Szwajca Dawid ZA

12 Wardziński Henryk ZA

13 Wąsik Krystyna ZA

14 Żarczyński Jarosław ZA

19 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawki opłaty za gospodarowanie
odpadami komunalnymi

Po odczytaniu projektu uchwały odnośnie gospodarki odpadami komunalnymi, wójt odpowiadając na
pytanie radnego Henryka Wardzińskiego odpowiedział, iż nie istnieje spis osób ze wskazaniem, czy
posiadają pojemniki na śmieci. Wytłumaczył, iż zmienił się system naliczania odpadów komunalnych. 
Radna Marzena Górska przypomniała wójtowi o systematycznym ubieganiu się u Marszałka
Województwa Kujawsko – Pomorskiego zniesienia regionalizacji, która w chwili obecnej uniemożliwia
odstawianie odpadów komunalnych z naszej gminy do spalarni śmieci w Bydgoszczy. 
Z kolei przewodnicząca rady gminy podkreśliła, iż po nowym roku należałoby wystosować
odpowiednie pismo do ministerstwa, odnośnie zmian przepisów prawnych w sprawie przetwarzania
odpadów komunalnych. 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawki opłaty za gospodarowanie odpadami
komunalnymi

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 12 grudnia 2018 r. czas 12:51 - 13:03 typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilosc procent status ilosc procent

ZA 13 92.86 % uprawnionych 14  

PRZECIW 1 7.14 % oddanych głosów 14 100 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imie głos

1 Badziński Ryszard ZA

2 Dominiak Mirosław ZA

3 Dubieńska Anna ZA

4 Górska Marzena ZA

5 Kuszewski Mariusz ZA

6 Matuszak Marta ZA

7 Pacek Wioletta ZA

8 Pieńkowska Maria ZA

9 Serówka Iwona ZA

10 Steckiewicz Witold ZA

11 Szwajca Dawid PRZECIW

12 Wardziński Henryk ZA

13 Wąsik Krystyna ZA

14 Żarczyński Jarosław ZA



20 Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 12 grudnia 2018 r. czas 13:06 - 13:07 typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilosc procent status ilosc procent

ZA 14 100 % uprawnionych 14  

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 100 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imie głos

1 Badziński Ryszard ZA

2 Dominiak Mirosław ZA

3 Dubieńska Anna ZA

4 Górska Marzena ZA

5 Kuszewski Mariusz ZA

6 Matuszak Marta ZA

7 Pacek Wioletta ZA

8 Pieńkowska Maria ZA

9 Serówka Iwona ZA

10 Steckiewicz Witold ZA

11 Szwajca Dawid ZA

12 Wardziński Henryk ZA

13 Wąsik Krystyna ZA

14 Żarczyński Jarosław ZA

21 Podjęcie uchwały w sprawie powołania stałej Komisji Rolnictwa, Bezpieczeństwa i
Ochrony Przeciwpożarowej

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie powołania stałej Komisji Rolnictwa, Bezpieczeństwa i Ochrony
Przeciwpożarowej

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 12 grudnia 2018 r. czas 13:08 - 13:10 typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilosc procent status ilosc procent

ZA 14 100 % uprawnionych 14  

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 100 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 %

Wyniki imienne



lp nazwisko imie głos

1 Badziński Ryszard ZA

2 Dominiak Mirosław ZA

3 Dubieńska Anna ZA

4 Górska Marzena ZA

5 Kuszewski Mariusz ZA

6 Matuszak Marta ZA

7 Pacek Wioletta ZA

8 Pieńkowska Maria ZA

9 Serówka Iwona ZA

10 Steckiewicz Witold ZA

11 Szwajca Dawid ZA

12 Wardziński Henryk ZA

13 Wąsik Krystyna ZA

14 Żarczyński Jarosław ZA

22 Wolne wnioski i zapytania
W dalszej części posiedzenia głos zabrali radni. Podjęto temat bezpiecznego poruszania się
pojazdami kołowymi po nowo wyremontowanych drogach, rozliczeń finansowych w ramach funduszu
sołeckiego oraz odpadów komunalnych przy posesjach w sołectwie Sitno. 
Radny – Mariusz Kuszewski, nawiązując do tematu śmieci poinformował, iż społeczność lokalna na
każdym kroku próbuje w sposób nieprzyzwoity pozbywać się swoich nieczystości. Podkreślił, że
porzucają je na terenie lasu zaśmiecając nasze wspólne środowisko. 
Następnie sekretarz gminy poprosił sołtysów, aby poinformowali chętne osoby należące do Kół
Gospodyń Wiejskich o możliwości pozyskiwania środków finansowych z budżetu państwa w celu
dofinansowania działalności przez okres 12 miesięcy. Zwrócił uwagę, iż należy zgłosić Koło
Gospodyń Wiejskich do rejestru, prowadzonego przez Agencję Restrukturyzacji i Modernizacji
Rolnictwa w Sępólnie Krajeńskim. 

23 Odpowiedzi na wnioski i zapytania zgłoszone podczas obrad
Odnosząc się do wniosku sołtysa z Sitna – Sławomira Krężołka, wójt w celu sprawniejszego i
efektywniejszego zrealizowania zamierzonych przez sołectwo celów, zachęcał sołtysa do aktywnej
współpracy z pracownikami merytorycznymi urzędu, którzy pomogą w każdej wątpliwej kwestii.
Poinformował o procedurze realizacji zadań budowy chodnika. 
Następnie wójt w sprawie śmieci, zaproponował sołtysowi skierowanie się do Spółdzielni
Mieszkaniowej „Nad Orlą” w Więcborku z wnioskiem o sprzątnięcie odpadów komunalnych z miejsca,
którego właścicielem jest spółdzielnia mieszkaniowa. Zwrócił uwagę, iż prezes spółdzielni jest
odpowiedzialny za utrzymanie porządku na swoim terenie. 

24 Zakończenie obrad
W związku z wyczerpaniem porządku obrad, przewodnicząca rady gminy zamknęła posiedzenie
sesji. 
Kończąc obrady, Przewodnicząca Rady Gminy Sośno poinformowała, iż najbliższa ostatnia w tym
roku sesja odbędzie się w dniu 27 grudnia 2018 roku, której głównymi tematami będą sprawy
dotyczące uchwalenia budżetu gminy na 2019 rok, Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2019 –
2029 oraz planu pracy rady gminy na 2019 rok. Zawiadomiła także, iż po zakończeniu posiedzenia
sesji, przewidziane zostało szkolenie dla radnych, w celu omówienia ważnych zagadnień dotyczących
samorządu terytorialnego oraz administracji. 
Dodatkowo poprosiła radnych, aby do biura rady zgłaszali propozycje tematów, które miałyby być
ujęte w planie pracy rady. 
Na sam koniec przewodnicząca rady wraz z wójtem z okazji nadchodzących Świąt Bożego



Narodzenia, życzyli wszystkim obecnym na posiedzeniu sesji zdrowia, nadziei, uśmiechu na twarzy,
wiary oraz wspólnie spędzonego czasu w atmosferze rodzinnego ciepła. 
Integralną część niniejszego protokołu stanowi nagranie obrazu wraz z dźwiękiem, które opublikowane
jest na serwisie internetowym pod adresem:
https://www.youtube.com/watch?v=qEVnlqXtGLM oraz zabezpieczone zostało na zewnętrznym
nośniku danych. 

Przewodnicząca Rady Gminy:
Krystyna Wąsik

Sekretarz obrad:
Marzena Górska 

Protokolant: Agnieszka Daniluk 


